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 2202פברואר  10פרוטוקול ישיבת הנהלה מיום 

בלשכת ראש המועצה /  10.2.2022 -ה פרוטוקול ישיבת הנהלת מועצת בנימינה גבעת עדה שהתקיימה ביום שני

 מערכת זום.

 ראש המועצה. - איתי ויסברג משתתפים:

 

 המועצה:חברי 

 

, שלום טרםמנחם ברגב, ג'קלין בן עמי אריקסון, אביב רגב, אפרת מזרחי, 

 אלינור בראל.

 נעדרו:

 

 אהרון שיאחי.

 מנכ"לית המועצה -ניצן מחנאי גרמן  צוות מקצועי:

 גזבר  –צור אוריון 

 דוברות ופניות תושבים –אושרת נגר 

 יועמ"ש –עו"ד אריאל פישר 

 בקרמ – נג'יב מנסור

 

 

 על סדר היום:

 

 הליך שקוף ושוויוני למינוי מ"מ גזבר. .1

 הקמת אשכול רשויות "מישור החוף".אישרור החלטת  .2

 .52מגרש  10161גוש  92אישור עשייה במקרקעין חכירה עם חברת חשמל, חלקה  .3

 .53מגרש  10161גוש  93אישור עשייה במקרקעין חכירה עם חברת חשמל, חלקה  .4

 עדכוני כח אדם במועצה.  .5

 .דרוג שצפים במושבותעדכון בנושא תכנית ש .6

 .כלביםעדכון בנושא מפגע צואת  .7

 אישור פרוטוקולים:  .8

 .23.11.21פרוטוקול ועדת הגנת הסביבה מיום 

 .23.11.21פרוטוקול ועדת ביטחון מיום 

 

 

 
 ברכה,ב  

 איתי ויסברג

 ראש המועצה         
 

 

 

 

 

 
 ריכוז החלטות:
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משכר  85%הנהלת המועצה מאשרת את מר אבישי יצחקי כממלא מקום גזבר בשכר בכירים  .1

 תחילת עבודתו במועצה.מנכ"ל החל מיום 

הנהלת המועצה מאשרת את מר אבישי יצחקי, ממלא מקום גזבר כמורשה חתימה מטעם  .2

 34לפקודת העיריות )החלים על מועצות מקומיות מכוח סעיף  203-ו 191המועצה לפי סעיפים 

 א' לפקודת המועצות המקומיות(, ממועד סיום עבודתו בפועל של גזבר המועצה.

מאשרת את מר אבישי יצחקי, ממלא מקום גזבר כמנהל הארנונה לפי חוק  הנהלת המועצה .3

וכממונה על הגבייה לפי פקודת  1976הרשויות המקומיות )ערר על ארנונה כללית( התשל"ו 

 המיסים )גבייה(, ממועד סיום עבודתו בפועל של גזבר המועצה.

קטור החברה להשבת הנהלת המועצה מאשרת את מר אבישי יצחקי, ממלא מקום גזבר כדיר .4

 מי ביוב באזור נחל חדרה, ממועד סיום עבודתו בפועל של גזבר המועצה.

הנהלת המועצה מאשררת הצטרפות לאשכול רשויות "מישור החוף" בהתאם לחוק איגודי  .5

 ערים התשט"ו.

 92, חלקה 10161חכירה עם חברת חשמל, גוש  -הנהלת המועצה מאשרת עשייה במקרקעין .6

 .52מגרש 

 93, חלקה 10161חכירה עם חברת חשמל, גוש  -הנהלת המועצה מאשרת עשייה במקרקעין .7

 .53מגרש 

 .23.11.21הנהלת המועצה מאשרת את פרוטוקול ועדת הגנת הסביבה מיום  .8
 

 .23.11.21הנהלת המועצה מאשרת את פרוטוקול ועדת ביטחון מיום  .9
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 מהלך הדיון:
 

 ושוויוני למינוי מ"מ גזבר.הליך שקוף  .1
 לבחירת מ"מ גזבר שהחל.  והשוויונימעדכן בעניין התהליך השקוף  איתי ויסברג:

 . הפורש מכרז גזבר שיחליף את צורלבמקביל על כך שהמועצה יצאה 

 בתפקיד המ"מ יכול לגשת גם לתהליך המכרז של תפקיד הגזבר.מי שזכה 

 ל משרד הפנים.גם הבחירה של המ"מ צריכה לעבור אישור ש

 

 85%המועצה מאשרת את מר אבישי יצחקי כממלא מקום גזבר בשכר בכירים  הנהלת 

 משכר מנכ"ל החל מיום תחילת עבודתו במועצה.

 המועצה מאשרת את מר אבישי יצחקי, ממלא מקום גזבר כמורשה חתימה מטעם  הנהלת

לפקודת העיריות )החלים על מועצות מקומיות מכוח  203-ו 191המועצה לפי סעיפים 

 א' לפקודת המועצות המקומיות(, ממועד סיום עבודתו בפועל של גזבר המועצה.  34סעיף 

 מלא מקום גזבר כמנהל הארנונה לפי המועצה מאשרת את מר אבישי יצחקי, מ הנהלת

וכממונה על הגבייה לפי  1976חוק הרשויות המקומיות )ערר על ארנונה כללית( התשל"ו 

 פקודת המיסים )גבייה(, ממועד סיום עבודתו בפועל של גזבר המועצה. 

 המועצה מאשרת את מר אבישי יצחקי, ממלא מקום גזבר כדירקטור החברה  הנהלת

 זור נחל חדרה, ממועד סיום עבודתו בפועל של גזבר המועצה.להשבת מי ביוב בא

 

 אישרור החלטת הקמת אשכול רשויות "מישור החוף". .2
מי שבפנים הם: מעדכן בעניין ההחלטה שאושרה בסוף הקדנציה הקודמת.  איתי ויסברג:

חוף כרמל, זכרון יעקב, בנימינה גבעת עדה, ג'יסר, פורדיס ואלונה. יש 

כרכור ואור עקיבא להיכנס לסבב שני.  כרגע מדובר  בקשה של פרדס חנה

  רשויות, יש החלטה של משרד הפנים לקדם את הקמת האשכול. 6על 

בין רשויות ולא  גוף משפטי שמאפשר שיתופי פעולההוא למעשה האשכול 

 .מחליף אותן

ערים מאשררת הצטרפות לאשכול רשויות "מישור החוף" בהתאם לחוק איגודי  הנהלת המועצה

 התשט"ו.

 

 .52מגרש  10161גוש  92אישור עשייה במקרקעין חכירה עם חברת חשמל, חלקה  .3

 .53מגרש  10161גוש  93אישור עשייה במקרקעין חכירה עם חברת חשמל, חלקה  .4
שצריך להקים לשכונת  , לצורך אספקת חשמל,חדרי טרנפורמציה 2מדובר ב אריאל פישר:

ההדרים. בכדי לעשות הסכם חכירה עם חברת חשמל נדרש אישור מליאה. 

שנה עם  25אישורים, יש פה חוות דעת שלי. החכירה היא ל 2נדרשים 

 אופציה להארכה.

  

מגרש  92, חלקה 10161חכירה עם חברת חשמל, גוש  -הנהלת המועצה מאשרת עשייה במקרקעין

52. 

מגרש  93, חלקה 10161חכירה עם חברת חשמל, גוש  -מאשרת עשייה במקרקעיןהנהלת המועצה 

53. 
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 עדכוני כח אדם במועצה.  .5
  ומכרזים שפורסמו. , עובדים חדשיםמעדכנת בעניין עזיבת עובדים ניצן מחנאי גרמן:

 

 .דרוג שצפים במושבותעדכון בנושא תכנית ש .6
ותמשיך  הגיעו לנמל. אושרת מולכם על זההמתקנים לשני גנים בגבעת עדה  ניצן מחנאי גרמן:

 . לעדכן

התקיימה אתמול פגישת האחרונה לגבי הגנים שאושרו בתב"ר במליאה 

  התנעה.

 

 .עדכון בנושא מפגע צואת כלבים .7
קנס לבעלי כלבים שהכלבים שלהם מסתובבים  מתןמסביר את תהליך  איתי ויסברג:

ונותן קנס או  בזמן אמת פקח שמתעד את האירועחייב להיות  חופשי.

 לחילופין לוכד שתופס כלב משוטט וקונס את הבעלים.

שניתן לגלות לפי הד.נ.א של הכלב אולם עדיין לא  יש סטרטאפ חדש בארץ

 זמין לשימוש רחב. מעניין אותנו מאוד.

 מציע לעלות שוב קמפיין בעניין. מנחם ברגב:

 

 

 אישור פרוטוקולים:  .8
 .23.11.21פרוטוקול ועדת הגנת הסביבה מיום 

 .23.11.21פרוטוקול ועדת ביטחון מיום 

 :23.11.21ת ועדת הגנת הסביבה מיום ה על החלטועובר  איתי ויסברג:

 לשימור לדאוג כדי הניקוז רשות עם פעולה בשיתוף לעבוד תפעל המועצה.1

 הנחלים סביבות של הידרולוגי-אקו

 :עדה ונחל תנינים

 הנחלים לגבי המועצה מדיניות את שיגבש חשיבה פורום הקמת .א

 מוסכם מפורט לתכנון עד הפיכות בלתי פעולות עצירת .ב

 .הנחלים והסדרת תחזוקה לגבי ומוסכם משותף תכנון .ג

 לטובת ועוד פתוחים שטחים קרן של רלוונטיים קוראים קולות איתור .ד

 הנחלים של מבוקר תכנון

 שאלון תכין אפרת – בייתים בקומפוסטרים שימוש יתכנותה בדיקת.2

 .עדה וגבעת בנימינה לתושבי להפצה

 40%בנימינה,  60%בתי אב,  495מעדכנת שיצאנו בשאלון לבתי אב, נענו  אפרת מזרחי:

 גבעת עדה. נתון מרגש, נצטרך לקבל החלטות משותפות להמשך ההתנהלות.

 23.11.21את פרוטוקול ועדת הגנת הסביבה מיום  הנהלת המועצה מאשרת. 

  23.11.21הנהלת המועצה מאשרת את פרוטוקול ועדת ביטחון מיום. 

 

 

 בזאת ננעלת ישיבת ההנהלה,

 איתי ויסברג                                                                           

 ראש המועצה       


